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Από το υπ’ αριθ. 21/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 528/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκδοση απόφασης Δ.Σ. σχετικά με απόφαση 
Σ.Σ. της 6ης Συνοικίας και απόρριψη αίτησης 
Καλλιόπης Λευκοπούλου για μετατόπιση 
περιπτέρου του Δημητρίου Βαρύτιμου. 

 
       Σήμερα 13 Νοεμβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 9-11-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 22 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Α. Δελαβερίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ.  Πέτκος  
3. Δ. Ταχματζίδης Κ. Κόλβατζης  
4. Μ. Γαβρίδης Ν. Χαμαλής  
5. Κ. Πουλασουχίδης Ι.  Τριανταφυλλίδης  
6. K. Aσλάνογλου M. Σουμελίδης  
7. Ε.  Λελεκάκης Λ. Τσαβδαρίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Γκαβαϊσές Ε. Λευκοπούλου Πάρεδροι 
9. Λ.  Τάκης Ε. Κουκουρδής -------- 

10. Γ. Ουρσουζίδης Γ. Μανακούλης  
11. Σ. Γεωργιάδης Π. Αγαθαγγελίδης  
12. Π. Πιτούλιας    
13. Α. Κεσίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 

16ου θέματος αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Πιτούλιας, Σ. 
Παναγιωτίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 540/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου - Καραχατζή. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 544/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Κεσίδης.  

14. Α. Ταραλάς 
15. Χ.  Σκουμπόπουλος 
16. Χ. Γεωργιάδης 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Σ.  Παναγιωτίδης 
19. Θ.  Σιδηρόπουλος 
20. Ε. Σοφιανίδης   
21. Ι. Ακριβόπουλος 
22. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 29-9-2000 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που  έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι με την από 30-5-2000 αίτησή  της η κ. Λευκοπούλου 
Καλλιόπη ζητάει τη μετατόπιση του περιπτέρου του Βαρύτιμου Δημητρίου, το οποίο 
βρίσκεται μπροστά από την είσοδο της πολυκατοικίας επί της οδού Μπιζανίου, διότι 
εμποδίζει και δημιουργεί σοβαρά προβλήματα στους ενοίκους της παραπάνω 
πουλυκατοικίας. 
 Το Σ.Σ της 6ης συνοικίας με το από 19-7-2000 έγγραφό του σε εφαρμογή της 
αριθ. 488/91 απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου "Περί μεταβιβάσεως 
αρμοδιοτήτων στα Σ.Σ" εισηγείται τη μη μετατόπιση του περιπτέρου διότι δεν 
εμποδίζει. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 9 του Ν.1043/1980 "Η μετατόπιση 
περιπτέρου γίνεται είτε για λόγους ασφαλείας, κυκλοφορίας, εξωραϊσμού του 
περιβάλλοντος διά εκτελέσεως Δημοσίων, Δημοτικών, Κοινοτικών ή Οργανισμών 
Κοινής ωφέλειας έργων, είτε κατόπιν αιτήσεως του δικαιούχου αυτού 
δι΄ητιολογημένης αποφάσεως των κατά το άρθρο 18 αρμοδίων οργάνων. Η τοιαύτη 
μετατόπιση γίνεται εγγύς της παλαιάς θέσεως λαμβανομένης υπόψιν και της 
αποδοτικότητας της νέας τοιαύτης, ως και των γειτνιαζόντων περιπτέρων. 
 Εις περίπτωσιν αυτεπαγγέλτου μετατοπίσεως τούτου, η σχετική δαπάνη ως 
και η αποκατάστασις της λειτουργίας του περιπτέρου βαρύνει του υπέρ ου η 
μετατόπισις". 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' 
αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Η θέση του Συνεδριακού Συμβουλίου και ορθώς κατά την άποψή 
μου, είναι ότι δεν συμφωνεί να επιστρέψει  το περίπτερο μπροστά στο κτίριο του 
χώρου τεχνών. Κατά συνέπεια, αυτό που εισηγούμαι στο Σώμα, είναι να πάρουμε 
απόφαση αφενός μεν ότι δεν μπορεί να επιστρέψει εκεί, αφετέρου δε να ζητήσουμε 
από το Σ.Σ σε συνεργασία με τους συγκεκριμένους συνδημότες μας, να 
προσδιορίσουν κάποιον άλλο χώρο στην  περιοχή. Να το δει η τεχνική υπηρεσία και 
να δώσουμε λύση στο πρόβλημά τους. 
 Μαντζουράνης Π.εγγονός ιδιοκτήτου περιπτέρου :Η κα Λευκοπούλου που 
έκανε την καταγγελία, την έκανε αυτοβούλως και από μόνη της. Δεν μάζεψε 
υπογραφές από κανέναν. 
 Σκουμπόπουλος :Η διαχειρίστρια της οικοδομής, η κα Λευκοπούλου, δεν 
έκανε καταγγελία. Έκανε αίτηση στο Δήμο και ζητάει τη μεταφορά του περιπτέρου 
από την θέση που είναι σήμερα. Συμφωνώ με την πρόταση του Δημάρχου, να βρεθεί 
άλλη θέση. Είναι μπροστά στο παράθυρο. Δεν είπε να πάει μπροστά από το 
συνεδριακό κέντρο. 

Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του Δημάρχου; 
Σύμβουλοι :Ναι. 

 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 29-9-00 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 488/91 προγενέστερη απόφασή του «περί μεταβίβασης 
αρμοδιοτήτων στα Σ.Σ.». 
3.- Την από 30-5-00 αίτηση της Καλλιόπης Λευκοπούλου με την οποία ζητά τη 
μετατόπιση του περιπτέρου Δημητρίου Βαρύτιμου το οποίο βρίσκεται επί της οδού 
Μπιζανίου, διότι εμποδίζει και δημιουργεί σοβαρά προβλήματα στους ενοίκους της 
πολυκατοικίας. 



4.- Το από 19-7-2000 πρακτικό συνεδριάσεως του 6ου Συνοικιακού Συμβουλίου με 
το οποίο εισηγείται τη μη μετατόπιση του περιπτέρου, διότι δεν εμποδίζει. 
5.- Την πρόταση του Δημάρχου. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 171 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) ως και αυτές του άρθρου 
10 του Ν.1416/84. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Αποδέχεται την από 19-7-2000 εισήγηση (6ο Πρακτικό συνεδριάσεως) του 
Σ.Σ. της 6ης Συνοικίας, για να μην τοποθετηθεί αναπηρικό περίπτερο μπροστά από το 
Συνεδριακό Κέντρο για λόγους αισθητικής. 
  Β) Ζητά από το Σ.Σ. της 6ης Συνοικίας να εξετάσει τη δυνατότητα 
μετακίνησης του περιπτέρου Δημητρίου Βαρύτιμου, σε συνεργασία με τους 
ενδιαφερόμενους και την τεχνική υπηρεσία του Δήμου, ώστε να προσδιοριστεί 
κάποιος άλλος κατάλληλος χώρος στην περιοχή. 
 Όταν διαμορφωθεί πρόταση τοποθέτησης του παραπάνω περιπτέρου το θέμα 
να επανέλθει στο Δ.Σ. για συζήτηση. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   528 / 2000 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Ε. Λελεκάκης Ε.  Σοφιανίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές Ι.  Ακριβόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Λ. Τάκης   
 Σ. Γεωργιάδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17-11-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


